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Dorpsraad	Neerijse	

 
 

Verslag	vergadering	9 	september	2014	
 

Agenda:	
De AV van de Dorpsraad heeft plaats gevonden op 9 september om 20.00u ten huize van William Blomme. 

1/ Goedkeuring verslag 12/06/2014 
2/ Financieel verslag 
3/ Verwelkoming nieuwe kandidatuur AV 
4/ Kerkeveld: stand van zaken 
5/ Zorgforum : rol van Dorpsraad 
6/ Statuten Dorpsraad 
7/ Varia   
8/ 5 jaar Dorpsraad Neerijse 

Aanwezig:	
Patrick  Platton  (voorzitter), Dirk  Aerts  (verslag), Mark  Arnalsteen, William  Blomme,  Peter Hellemans,  Lieva 
Rosseel, Lut Vanachter, Pierre Van Den Neucker. 

Verontschuldigd:	
Jean‐Pierre De Groodt, Carina Vercammer, Peter Singulé, Guido Wyseure, Lieve Petit‐Jean 

1/	Goedkeuring	verslag	12/06/2014	
 De schrijfwijze van enkele namen bij de aanwezigen wordt aangepast 

 Varia ‐a: Tweede zin schrappen en vervangen als volgt: Ondanks de vroege boeking is achteraf de 

sporthappening, die traditioneel op zaterdag plaats vindt, verschoven naar zondag waardoor geen gebruik 

kon worden gemaakt van een hoeveelheid materiaal dat door de gemeente Huldenberg ter beschikking 

wordt gesteld. 

Het verslag van deze vergadering wordt goedgekeurd. 

2/	Financieel	overzicht	
De penningmeester geeft een overzicht van de zicht‐ en spaarrekening. Neires kermes 2014 is afgesloten met 
een klein  tekort. Het gemeentebestuur heeft aan de Dorpsraad een  toelage  toegekend van 500 euro, die  in 
dank wordt aanvaard. 
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3/	Kandidatuur	nieuwe	leden	
Lieve Petit‐Jean (Loonbeekstraat, Neerijse) heeft zich kanidaat gesteld om toe te treden tot de Dorpsraad. Ze 
laat zich echter verontschuldigen.De vergadering zal deze kandidatuur op de volgende vergadering bespreken. 

4/Kerkeveld:	stand	van	zaken	
De  juridische procedures die opgezet zijn door het Buurcomité Kerkeveld zijn  lopend. Het  is duidelijk dat de 
geplande ontginning een grote impact zal hebben op de leefbaarheid van Neerijse. Het is de opdracht van de 
Dorpsraad om hiervoor oog te hebben. Het uitgangspunt hiervoor is de zorg voor een duurzame samenleving. 
De Dorpsraad wil graag van de firma De Kock vernemen wat haar standpunt in deze materie is. De Dorpsraad 
zal een brief sturen naar mevrouw De Kock om haar uit te nodigen voor een gesprek hierover. 

5/	Zorgforum	:	rol	van	Dorpsraad	
Dit project werd reeds voorgesteld op de vorige vergadering. De bedoeling is om via netwerk van vrijwilligers 
signalen  te detecteren  van  armoede  en die door  te  geven  aan de  gepaste diensten. De  vergadering  is  van 
oordeel  dat  ook  zij,  als  vereniging,  hierin  een  rol  kan  spelen.  Dit  zou  hoofdzakelijk  gebeuren  via  haar 
communicatie  naar  de  inwoners  (blog,  bijzondere  editie  van  het  dorpskrantje  enz.)  Op  die  wijze  kan  de 
Dorpsraad een appèl creëren bij de bevolking. 
De  vergadering  verwacht  van  Herman Depré,  voorzitter  van OCMW Huldenberg  en  initiatiefnemer  van  dit 
project  dat  er  duidelijke  richtlijnen  komen  over  de  procedures  die  in  dit  zorgforum  moeten  gehanteerd 
worden.   

6/	Statuten	Dorpsraad	
De  vergadering  vraagt  aan  het  schepencollege  om  aan  te  geven welke  bepalingen  in  de  huidige  statuten 
moeten gewijzigd worden naar aanleiding van de beslissing van het gemeentebestuur om de dorpsraden een 
toelage toe te kennen. 

7/	Varia		
 Een lid van de Gezondheidsraad wenst dat op de vergadering van de Dorpsraad gewezen wordt op de 

onveilige situatie in de S‐bocht van de N‐253 bij het verlaten van de dorpskom richting Loonbeek. 

Waarvan akte. De eerste fase van de herinrichting van deze weg is lopend. Deze omvat ondermeer het 

slopen van een huis aan de binnenzijde van deze bocht wat alvast zal leiden tot een grotere 

zichtbaarheid. 

 Daarnaast wordt gewezen op twee andere onveilige verkeerssituaties: 

o Aansluiting Kamstraat ‐ Schaveystraat, vooral nu de aanleg van de 'Zagerijstraat' afgerond is. 

o Oprit Ter Meeren:  het zebrapad werd verplaatst naar de bushalte en de spiegel is verwijderd. 

Lut Vanachter zal deze punten laten agenderen op de Verkeersraad. 
De winterwandeling vindt plaats op 31  januari 2014. Er staat een tocht van 16 km  in Overmere Donk op het 
programma. 

8/	5	jaar	Dorpsraad	Neerijse	
De Dorpsraad werd opgericht op 26 november 2009 en bestaat dus vijf jaar. Om dit te vieren nodigt wordt voor 
de leden van de AV en hun partner een nieuwjaarsreceptie georganiseerd in de Baron's House op woensdag 14 
januari. 
 
De  leden  van  de  Dorpsraad  danken  William  Blomme  voor  de  hartelijke  ontvangst  waarvan  ze  mochten 
genieten. 
 
Volgende vergadering: 

 dinsdag  16/12/2014 in Zaal de Wijngaerd 
 
Verslag  Penningmeester            Voorzitter 
  Dirk Aerts            Patrick Platton  
 
Verslag goedgekeurd op AV van 16 December 2014 


